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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire költi az állam a kvótabevételekből befolyt 
összeget?" 

Az ITM korábbi tájékoztatása szerint tavaly 72 milliárd forint folyt be az államkasszába széndioxid-
kvótákból. Idén 54 milliárd forint a tervezett bevétel. Elvileg a kvótabevételekből finanszírozza a 
kormány a vissza nem térítendő energiahatékonysági beruházásokat. A források az Otthon Melege 
Programhoz, konvektor-, kazán-, hűtő- és mosógépcsere-programhoz nyújtanak fedezetet, de az 
eddig ismert pályázatok keretei messze nem érik el a kvótabevételekből befolyt összeget.

Kérdéseim:

1. Mekkora bevétele volt a magyar államnak kvótakereskedelemből 2010 óta az egyes években?

2. Ezeket a bevételeket tételesen mire fordította, illetve tervezi fordítani?

Várom válaszát!

Budapest, 2019. október 04.
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